
 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ PRACOVNÍ SKUPINY RADY RUV 
3. 3. 2022 

 

Přítomní (bez titulů): J. Hančil, P. Holeček, M. Koleček, A. Krejčová, M. Marková, D. Matějovská, J. 
Němeček, J. Talašová, R. Wildová (NM3), B. Zavadská, M. Zelinský 
 
Omluvení (bez titulů): V. Kunt, M. Švecová 
 

Program 
 

1. informace o sběrech výstupů za rok 2021 v jednotlivých segmentech  
2. průběh srovnávacího hodnocení výstupů v jednotlivých segmentech  
3. příprava certifikace výstupů  
4. různé 

 
Statut PS Rady RUV bude podepsán NM 3 a následně rozeslán PS RUV. Ve Statutu PS Rady RUV 
byly ze strany MŠMT provedeny formální úpravy tak, jak bylo domluveno na jednání Rady RUV 

4. 11. 2021. PS Rady RUV pracuje dle schváleného statutu PS. Prof. Koleček upozornil, že dle Statutu 

PS Rady mohou garanti segmentů za sebe na jednání PS Rady RUV vyslat náhradníka z řad členů Rad 
segmentů, neboť ti jsou nyní rovněž členy PS. 

Prof. Koleček požádal o úvodní slovo NM 3. Ta poděkovala PS Rady RUV za její práci. Dále prof. 
Koleček představil stručně NM 3 práci PS Rady RUV.  

Prof. Koleček navrhuje NM 3, aby zástupce PS Rady RUV byl přítomen na jednání Rady RUV. NM 3 
bude toto propojení dále řešit. 

M. Marková stručně informovala o průběhu jednání Rady RUV 4. 11., na kterém byl schválen Statut PS 
Rady RUV. 

  

Ad 1.  

Sběry byly řádně ukončeny 14. 2. 2022 v souladu se schváleným harmonogramem. Aktuálně máme 
k dispozici předběžné počty výstupů (finální čísla budou známá až po odeslání děkany; T: 24. 3. 2022). 
Podle předběžných čísel se zdá, že postupně dochází k překonávání pandemických úbytků – viz příloha 
zápisu s počty zadaných výstupů zapisovateli. 
Následně jednotliví garanti krátce okomentovali sběry ve svých segmentech.  
 
Ad 2.  

Ve všech segmentech probíhá srovnávací hodnocení. Literatura řeší jak v rámci RUV nakládat 
s překlady; relevance u překladů zahraniční literatury do českého jazyka a české literatury do jiného 
jazyka. Je otázka, zda při hodnocení brát v úvahu, zda je přeložené dílo důležité např. pro evropský 
literární kontext. 

 
Ad 3. 

M. Marková zaslala garantům tabulku s certifikátory jednotlivých segmentů. Z předběžných počtů 
výstupů vyplývá, že nebude potřeba navyšovat počty certifkátorů. Garanti segmentů potvrdí a zašlou 
jména certifikátorů za jednotlivé segmenty na MŠMT do 24. 3. 2021. 

 

 

 



Ad 4. 

Doc. Talašová představila analýzu různých způsobů uplatnění (případně neuplatnění) bodů RUV za 

rok 2020 v souvislosti s omezením veřejné umělecké činnosti pandemií COVID-19. Analýza je 

přílohou zápisu. Analýza byla zpracována na základě požadavku (prosby) člena Rady RUV, prof. 

Lábuse.  

Dále doc. Talašová informovala PS Rady RUV, že v analytické činnosti RUV po ní bude pokračovat 

Mgr. Jan Stoklasa, Ph.D.  

Architektura – požadavek na kontrolu při rozdělení výstupů certifikátorům, aby nedocházelo ke shodě 
pracoviště u výstupu a certifikátora.  

Segment Architektura a Design zašle požadavek na úpravu počtu znaků v anotaci. 

Další schůzka PS Rady RUV proběhne na přelomu dubna a května 2022.  

 

Zapsala: M. Marková, A. Krejčová 


